
BVR vragen Prinses Beatrixlaan 

Zorgen omtrent de Prinses Beatrixlaan 

Beter voor Rijswijk maakt zich zorgen over de verkeersveiligheid vanwege de hoge 
snelheden. Matrixborden welke onlangs zijn geplaatst is een goed zaak. 
Beter voor Rijswijk heeft volgende vragen:
* Hoeveel en wat voor soort ongevallen zijn er in 2019 & 2020 geweest?
* Hoe hoog is het percentage overtredingen: hoeveel mensen rijden er te hard
* Past de maximum snelheid bij de weg? Is de maximum snelheid voldoende 
zichtbaar?
* Kan het college vragen de flitspaal van de Churchilllaan (bij Stervoorde) te 
verplaatsen naar de Prinses Beatrixlaan. 

Als blijkt dat deze flitspaal veel overtreders pakt zal men zeker bereid zijn om een 
tweede bij te plaatsen (uiteraard dan niet op kosten van gemeente Rijswijk) 

Dennis Cupedo 


